
WIDEO. Straszne duchy
Czy  duchy  pokazywane  w  filmach  rzeczywiście  są  aż  tak
straszne? Spirytysta komentuje amerykański serial o duchach.

http://www.portal.spirytyzm.pl/wideo-straszne-duchy/

